

## Bestyrelsesmøde 5 juni

### Til mødet deltager:

- Kristian
- Benno
- Pia
- Henning
- Helle

Kristian byder velkommen.

### Dagsorden:

#### 1. Opfølgning fra Generalforsamling

- Kontingent betaling – dyre gebyrer kan vi gøre det anderledes. Vi har snakket om det i bestyrelsen da det også er en tung administrativ opgave at holde styr på hvem der betaler og hvem der har glemt det. Der er mulighed for at det opkræves fra hjemmesiden via kreditkort og pengene sendes direkte i banken. Det er næsten samme pris som nu men meget nemmer at styre administrativt. Bestyrelsen foreslår at vi opkræver via hjemmesiden fra 1 januar 2025.
- Lillesøvej – grundejerforening, hvordan er det gået efter ”skilsmissen”? – Brian har modtaget og accepteret at der ikke er stemt om sammenlægningen. Bestyrelsen ligger op til afstemning omkring sammenlægning på GF 2025
- Helle skriv ud til grundejere på Lillesøvej, at vi i forhold til GDPR, sletter deres info da vi ikke er lagt sammen og vi dermed ikke har grundlagt for at ligge inde med disse info. Herefter slettes deres info, fra bestyrelsen mails og dokumenter hvor lillesøvej (grundejere) info står.

### 3. Revision af vedtægter fra 2017

- Punkt til næste generalforsamling vedr. vedtægtsændringer 2017. Kommunen har gjort opmærksom på en fodfejl i 2017 vedr. vedtægtsændringer. Bestyrelsen har været i gang og har fundet frem til det referat fra GF i 2017 som der manglede og kunne kaste lys over de omtalte vedtægtsændringer. Disse er nu fundet og bestyrelsen sender info ind til kommunen så disse vedtægtsændringer kan blive godkendt officielt.

### 4. Budget ud fra at de 2 grundejerforeninger ikke er sammenlagte. – Nyt budget er efterlyst af ECD da de skal bruge det i forbindelse med salg af huse / grunde.

- Nyt budget er lavet med det nye antal af grunde (dem i gammel grundejerforening) og lagt op på hjemmesiden.
- Køb af bordebenke sæt er skrevet ud af beholdningen i grundejerforeningen.

### 5. Forsikringer af vores bestyrelsesarbejde

- Henning undersøger nærmere.

### 6. Evt. Hjemmeside, Vandværk, Skiltning, Badebro. andet

- Noget op på hjemmesiden til udlejningshuse, som de kan printe ud. Helle Tager fat i Ejere der har info de vil have op på hjemmesiden og vi får det oversat til engelsk, tysk og hollandsk.
- Vandværk generalforsamling – Bestyrelsen har ikke hørt noget eller modtaget noget der kan komme på hjemmesiden.
- Skiltet er sat op og det er en god hjælp for besøgende.
- Det er aftalt at der arbejdes videre med etablering af badebroen ved det område ved søen.
- Vedr. lejet jord ved søen - Bestyrelsen rykker for tinglysning af lejet jord og spørger Per Hannerup om han har hørt mere
- Refererer skal gøres lidt mere beskrevne fremover.
- Arbejdsdag – 14.09.2024 kl. 9.00 (dette ligges ind på hjemmesiden og meldes ud i FB gruppen så vi er i god tid med info om arbejdsdagen.)

Mødet afsluttet og vi mødes igen den 20.08.24 kl. 19 hos Benno